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Miejsce i czas wydarzeń Warszawa, współczesność
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Najważniejsze to dobrze przeżyć życie
Myślę, że najważniejsze jest to, żeby człowiek pojednał się z Bogiem, niezależnie od
Kościoła, w jakim jest. Przeżył swoje życie w takim przekonaniu opartym na Piśmie
Świętym, że faktycznie żyje dla Boga. Są takie słowa Świętego Pawła, które mi tam
zawsze chodzą po głowie, w ostatnim jego liście, gdzie on podsumowuje patrząc
wstecz  swoje  życie,  mówi:  „Dobry  bój  bojowałem,  biegu  dokonałem,  wiarę
zachowałem, a teraz oczekuje mnie wieniec sprawiedliwości”. Który, jak ma nadzieję
otrzyma od Chrystusa.  Myślę sobie, że dla mnie najważniejsze jest to, żebym pod
koniec  mojego  życia  mógł  powiedzieć  to  samo,  żebym  mógł  spojrzeć  wstecz.
Powiedzieć  - były różne złe chwile, były różne chwile, kiedy zawiodłem, ale patrzę
też na to, że Bóg mnie używał, że w jakiś tam sposób to moje życie właśnie dla
Niego, w Jego oczach było wartościowe. I myślę sobie, że ostatecznie podejrzewam,
że wiele osób do takiej samej mądrości może dojść pod sam koniec swojego życia,
że gdzieś się budzi, stwierdza: „W zasadzie po co ja żyłem?”. Ja mam taką łaskę, ale
też myślę, że wiele osób ma taka łaskę, że może zastanowić się nad tym wcześniej. I
chciałbym tej łaski gdzieś nie zgubić czy nie zatracić, ale właśnie mieć takie poczucie,
że dobrze przeżyłem życie.
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